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Z á p i s n i c a

Z prvého pravidelného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Dátum konania: 23.02.2023 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Návrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia OcZ a stanovenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Schválenie programu zasadnutia
3. Procedurálne veci

- Zmena rozpočtu - RO č. 1/2023 -  rozpočtové opatrenie,
- Žiadosť - MO MS Čakajovce -  o finančné prostriedky na činnosť v roku 2023,
- Žiadosť - MO JD Čakajovce -  o finančné prostriedky na činnosť v roku 2023,
- PD pre stavebné povolenie na telocvičňu + rozpočet,
- Žiadosť o odkúpenie pozemku — S. Schlosser,
- Žiadosť o odkúpenie -  prenájom pozemku -  S. Chomát a manželka,
- Oprava miestnej komunikácie -  ulička Čaládi,
- Oznámenie zhromaždenia -  SHO, Farská 5, Nitra, na deň 12.marca 2023 v Panteóne slov. 

dejateľov -  od 15 -  do 17 hod. + odpoveď p. Zamboj ( Praha ).
4. Kontrola uznesení z prvého mimoriadneho zasadnutia, ktoré sa konalo 16.01.2023.
5. Rôzne ( Diskusia)
6. Návrh na uznesenie
7. Záver

1. Otvorenie
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach otvoril a ďalej viedol starosta obce 
Milan Greguš.

Overovatelia zápisnice: Zdenko Sedlák, Mgr. Mária Berecová 
Zapisovateľ: Zdenko Sedlák

2. Schválenie programu zasadnutia
Po prečítaní programu, bol tento doplnený o nasledujúce body :

1. -  Žiadosť o finančnú podporu na odstránenie havarijného stavu kúrenia v kostole Čakajovce.
2. -  Vypracovanie PD, prípadne návrhu ( vizualizácia, štúdia ) rozšírenia OÚ Čakajovce.
3. -  Žiadosť o poskytnutie, prípadne vybudovanie priestorov pre stretávanie členov miestnych

organizácií, ktoré pracujú v obci Čakajovce a nemajú svoje vlastné sídlo.
4. -  Zmluva na prevádzkovanie kanalizácie v obci Čakajovce.

Následne poslanci tento program hlasovaním odsúhlasili k čomu bolo prijaté uznesenie. 
Hlasovaním : za 7 poslancov/7 prítomných/9 všetkých

3. Procedurálne veci

a) Prvým bodom rokovania bolo Rozpočtové opatrenie č. 1/2023, ktoré predniesla ekonómka obce 
p. Viera Maková. Materiál mali poslanci k dispozícii a tiež mali priestor na otázky, ktoré sa týkali 
predloženého opatrenia. Po ukončení diskusie k tomuto bodu rokovania a vysvetlení 
pripravovaných zmien bolo opatrenie schválené v predloženom znení, k čomu bolo prijaté 
uznesenie.



b) Druhým bodom zasadnutia bola žiadosť, ktorú dňa 11.01.2023 podala na OÚ Čakajovce p. 
Daniela Gregušová, ktorá je v súčasnosti predsedom MO MS v Čakaj ovciach. K žiadosti bol 
priložený aj plán činnosti MO MS na rok 2023. Starosta obce predmetnú žiadosť prečítal
a poslanci sa postupne k žiadosti vyjadrovali. Nakoniec schválili pridelenie dotácie pre MO MS 
Čakajovce vo výške 1 000.- eur na rok 2023. K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie.

c) Tretím bodom zasadnutia bola žiadosť, ktorú dňa 11.01.2023 podala na OÚ Čakajovce p. Eva 
Chomátová, ktorá je v súčasnosti predsedom MO JD v Čakaj ovciach. K žiadosti bol priložený aj 
plán činnosti MO JD na rok 2023. Starosta obce predmetnú žiadosť prečítal a poslanci sa postupne 
k žiadosti vyjadrovali. Nakoniec schválili pridelenie dotácie pre MO JD Čakajovce vo výške
1 000.- eur na rok 2023. K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie. Zároveň bolo poslancom 
OcZ v Čakaj ovciach oznámené, že tak MO MS Čakajovce ako aj MO JD Čakajovce bolo 
pripomenuté, že svoje žiadosti na činnosť v nasledujúcom roku si musia podávať na OÚ Čakajovce 
do konca novembra aktuálneho roka, aby mohli byť tieto zapracované do pripravovaného rozpočtu 
obce.

d) Nasledoval ďalší bod zasadnutia, ktorým je vypracovaná PD pre stavebné povolenie na 
telocvičňu Čakajovce. Starosta obce Milan Greguš oznámil poslancom, že Obec Čakajovce už má 
vypracovanú PD pre stavebné povolenie a zároveň vypracovaný rozpočet pre stavbu telocvične 
Čakajovce. Tiež bolo poslancom Obecného zastupiteľstva oznámené, že v súčasnosti je vyhlásená 
výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, kde je možné od 17. 03. 2023 -  do 17. 04. 
2023 podávať žiadosti. K tejto téme bola otvorená diskusia a postupne sa vyjadrovali všetci 
prítomní poslanci. Starosta oznámil prítomným poslancom, že Obec Čakajovce už začala 
vybavovať stavebné povolenie k predmetnej telocvični, nakoľko toto bude potrebné pri podávaní 
žiadosti. Starosta obce požiadal poslancov Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach o vyjadrenie sa 
k tomu, či sa bude Obec Čakajovce zapájať do tejto výzvy a uchádzať sa o finančné prostriedky na 
výstavbu telocvične Čakajovce. Poslanci sa vyjadrovali aj k tejto nastolenej otázke a svoje názory 
nakoniec vyjadrili v hlasovaní. K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie.

e) Ďalším bodom zasadnutia bola žiadosť, ktorú do Obce Čakajovce doručil dňa 24.08.2022 p. 
Stanislav Schlosser. V žiadosti sa jedná o odkúpenie obecného pozemku. Predmetná žiadosť už 
bola na zasadnutí jeden krát preložená na iný termín z dôvodu komunálnych volieb v roku 2022 
a teraz sa na zasadnutí poslanci zhodli na tom, že nakoľko sa zasadnutia nezúčastnili všetci 
poslanci a táto téma je dosť citlivá, budú sa žiadosťou zaoberať na nasledujúcom pravidelnom 
zasadnutí, ktoré by sa mohlo konať v mesiaci apríl 2023.

f) Nasledujúcim bodom zasadnutia bola žiadosť, ktorú dňa 19.01.2023 podal p. Stanislav Chomát
a manželka p. Eva Chomátová. Jedná sa o žiadosť na prenájom resp. odkúpenie obecného pozemku 
pred rodinným domom žiadateľov (č. 17 ). Žiadosť prečítal starosta obce Milan Greguš a poslanci 
sa postupne k žiadosti vyjadrovali. Poslanci vyslovili svoju ľútosť nad opätovným poškodením 
majetku žiadateľov, ale predaj predmetného obecného pozemku odmietli. Prenájom obecného 
pozemku pokladajú za takmer bezpredmetnú, nakoľko zelené plochy pred rodinnými domami 
užívajú takmer výhradne majitelia priľahlých rodinných domov. Obec Čakajovce akceptuje po 
oznámení aj drobné úpravy predmetných priľahlých pozemkov a preto sa chce obec vyhnúť 
možným nedorozumeniam pri výstavbe, prípadne rekonštrukcii vodovodu, kanalizácie, plynu, 
káblových rozvodoch a iných v zemi už uložených rozvodoch, prípadne plánovanej 
infraštruktúmej vybavenosti. V takomto znení bolo odporučené starostovi obce poskytnúť 
odpoveď na podanú žiadosť.

g) Zasadnutie Obecného zastupiteľstva potom pokračovalo žiadosťou na opravu miestnej 
komunikácie, ktorá je slepou ulicou k rodinným domom ( T. Čaládi, K. Lazar a pod.).
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Poslanci Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach sa zhodli na tom, že dňa 02.03.2023 sa o 16:00 
hod. stretnú a pôjdu sa pozrieť na stav predmetnej miestnej komunikácie. Následne bude 
rozhodnuté o ďalšom postupe na oprave predmetnej miestnej komunikácii.

h) Zasadnutie pokračovalo ďalej Oznámením, ktoré do Obce Čakajovce doručilo dňa 13.01.2023, 
SHO so sídlom Farská 5, 949 01 Nitra. V ňom nám bolo oznámené konanie zhromaždenia: 
Stretnutie občanov pri príležitosti výročia vzniku prvej Slovenskej republiky. Zhromaždenie by sa 
malo konať dňa 12.3.2022 v Panteóne slovenských dejateľov v Obci Čakajovce. Začiatok 
zhromaždenia je naplánovaný na 15:00 hod. a koniec by mal byť o 17:00 hod. Poslanci sa k tomuto 
Oznámeniu vyjadrovali a zhodnotili, že doteraz pri týchto oslavách nevznikol žiadny incident, 
ktorý by tieto oslavy radil medzi nežiaduce. Zároveň sa odmietli vyjadrovať k žiadostiam na 
odstránenie sochy Dr. Jozefa Tisa z Panteónu slovenských dejateľov, ktorý sa nachádza v obci 
Čakajovce.

i) Nasledoval doplňujúci bod programu, ktorým bola žiadosť o poskytnutie dotácie na odstránenie 
havarijného stavu kúrenia v rímskokatolíckom kostole v Čakajovciach. Žiadosť na OU Čakajovce 
podal dňa 23.02.2023 Mgr. Roman Gallas, farár, dekan. Dôvod podania žiadosti je ten, že v kostole 
v Čakajovciach prestal fungovať plynový kotol, ktorý bol vyrobený v roku 1999. Farnosť
v súčasnosti nedisponuje finančnými prostriedkami, ktoré by mohli takýto havarijný stav odstrániť 
a tak bola podaná žiadosť. Poslanci sa k tejto žiadosti vyjadrovali a nakoniec sa zhodli na tom, že 
žiadosť bude schválená a finančné prostriedky budú poskytnuté na odstránenie havarijného stavu 
kúrenia v rímskokatolíckom kostole Čakajovce. K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie.

j) Predposledným bodom rokovania bola Projektová dokumentácia na rozšírenie a rekonštrukciu 
Obecného úradu Čakajovce. Poslanci Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach sa zhodli na tom, že 
prvým krokom pred vypracovaním Projektovej dokumentácie bude potrebná vizualizácia, ktorá by 
po jej schválení slúžila ako podklad k Projektovej dokumentácii pre územné konanie a stavebné 
povolenie. Poslanci Obecného zastupiteľstva v Čakajovciach poverili starostu obce, aby dal 
vypracovať vizualizáciu plánovaného rozšírenia a rekonštrukcie Obecného úradu Čakajovce.

k) Posledným bodom rokovania bol doplňujúci bod, ktorý by mal vyriešiť zlú situáciu miestnych 
organizácií, ktoré pracujú v našej obci a nemajú svoje vlastné sídlo, ktoré by využívali na 
stretávanie a nácvik programov. Tento bod rokovania predniesla poslankyňa p. Eva Kollárová.
V diskusii k tomuto bodu programu sa postupne vyjadrovali všetci prítomní poslanci a tiež Hlavný 
kontrolór obce Čakajovce. Všetci sa zhodli na tom, že takýto priestor by sme chceli funkčným 
a aktívnym miestnym organizáciám poskytnúť. Takmer všetci zavrhli prenájom priestorov 
a priklonili sa k montovaným zariadeniam, ktoré sú v dnešnej dobe už veľmi slušne vybavené 
a takmer nenáročné na údržbu. Nakoniec sa podarilo nájsť aj priestor pre budúce umiestnenie. 
Poslanci sa nakoniec zhodli na tom, že uvoľnia finančné prostriedky z rezervného fondu na 
zriadenie sídla pre miestne organizácie, ktoré doteraz nemajú žiadne priestory pre svoju činnosť a v 
určenom priestore bude pre nich zmontovaný dom, ktorý bude slúžiť na stretávanie a nácvik 
programov. V súčasnosti prebieha zisťovanie cien a možností rozmerových riešení montovaného 
sídla. K tomuto bodu rokovania bolo prijaté uznesenie.

Uznesenie č. 5/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje program 1. pravidelného zasadnutia s doplňujúcimi bodmi 

programu.
Hlasovaním : za -  7 poslancov / 7 prítomných/ 9 všetkých 

Uznesenie č. 6/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje zmenu rozpočtu Rozpočtovým opatrením č. 1/2023. 

Hlasovaním : za -  7 poslancov / 7 prítomných



Uznesenie Č. 7/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje pridelenie finančných prostriedkov na činnosť v roku 2023 pre 

Miestnu organizáciu Matice slovenskej ( MO MS ) Čakaj ovce vo výške 1 000,00.-€ ( tisíc eur). 
Hlasovaním : za - 7 poslancov / 7 prítomných

Uznesenie č. 8/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje pridelenie finančných prostriedkov na činnosť v roku 2023 pre 

Miestnu organizáciu Jednoty dôchodcov ( MO JD ) Čakaj ovce vo výške 1 000,00.-€ ( tisíc eur ). 
Hlasovaním : za - 7 poslancov / 7 prítomných

Uznesenie č. 9/2023- 
OcZ v Čakajovciach schvaľuje

A) - predloženie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku z Fondu na podporu športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, číslo : 2022/002, za 
účelom realizácie projektu „Telocvičňa“ v obci Čakajovce,
B) - zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Telocvičňa“, 
minimálne vo výške 30% z celkových oprávnených nákladov na projekt, t.j. 311 210,00.- €,
C) -  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa, z rozpočtu obce.
Hlasovaním : za - 5 poslancov / zdržal sa -  2 poslanci / proti -  0 poslancov / 7 prítomných

Uznesenie č. 10/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje dotáciu 2 200.- € pre rímskokatolícku cirkev, farnosť Zbehy, 

určenú na odstránenie havarijného stavu kúrenia v rímskokatolíckom kostole Čakajovce. 
Hlasovaním : za - 7 poslancov / 7 prítomných

Uznesenie č. 11/2023.
OcZ v Čakajovciach schvaľuje vyčlenenie a použitie finančných prostriedkov vo výške 20 000.- 

€, na nákup a vybudovanie kontajnerového sídla pre miestne organizácie, ktoré nemajú svoje 
vlastné sídla na území obce Čakajovce, ktoré bude slúžiť na stretávanie členov a nácvik 
programov.
Hlasovaním : za -  6 poslancov / zdržal sa -  1 poslanec / proti -  0 poslancov / 7 prítomných

4. Kontrola uznesení z prvého mimoriadneho zasadnutia OcZ v Čakajovciach, konaného
16.01.2023. ' ........ .............................

OcZ berie na vedomie uznesenia z prvého mimoriadneho zasadnutia, bez pripomienok.

5. Rôzne.
V diskusii sa poslanci dohodli na stretnutí, ktoré sa bude konať dňa 02.03.2023 o 16:00 hod. 

v uličke, kde zhodnotia stav miestnej komunikácie ( pri rod. dome Čaládi, Lazar ).
Poslankyňa Mgr. Mária Berecová sa zaujímala o možnosť odchytu túlavých psov, ktorí sa 
pohybujú v blízkosti rodinných domov v časti stará dedina. Starosta obce Milan Greguš informoval 
všetkých poslancov o tom, že Obec Čakajovce má podpísanú Zmluvu o spolupráci a manažmente 
túlavých zvierat so spoločnosťou Regionálne centrum Slobody zvierat v Nitre, o.z., Na Hôrke 
43/13, Nitra, p. František Kubíček.

6. Návrh na uznesenie.
Návrh na uznesenie predniesol Zdenko Sedlák v rámci všetkých bodov rokovania.

7. Záver.
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za 

ich účasť na zasadnutí.
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V Čakajovciach : 26.02.2023

Zdenko Sedlák 
overovateľ zápisnice

Mgr. Mária Berecová 
overovateľ zápisnice

5


